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Zápis  
z veřejného shromáždění akademické obce UHK organizované Akademickým 

senátem UHK dne 13. listopadu 2019 
_____________________________________________________________ 

 
Přítomni: členové Akademického senátu Univerzity Hradec Králové, představitelé UHK a fakult, 
akademičtí pracovníci a zaměstnanci UHK, studenti UHK. 
 
Zasedání zahájila a řídila doc. Hana Tomášková. Seznámila přítomné s programem shromáždění: 

 
1) Zpráva o činnosti AS UHK (doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D., předsedkyně AS UHK). 

• Zpráva o činnosti Studentské komory AS UHK (Mgr. Matyáš Strnad, 
místopředseda za SK AS UHK). 

2) Zpráva rektora o výsledcích univerzity za uplynulé období (prof. Ing. Kamil Kuča, 
Ph.D., rektor UHK). 

3) Diskuse k předneseným zprávám. 
4) Různé. 

 
 
Bod 1. Zpráva o činnosti AS UHK (doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D., předsedkyně AS UHK) 
 
Doc. Tomášková zahájila zasedání akademické obce, shrnula základní informace o akademickém 
senátu, představila členy komory akademických pracovníků AS UHK, ekonomické a legislativní 
komise a přednesla činnost akademického senátu za uplynulé funkční období. 
 

• Zpráva o činnosti Studentské komory AS UHK (Mgr. Matyáš Strnad, místopředseda 
za SK AS UHK 

 
Mgr. Strnad představil členy studentské komory AS UHK, prezentoval činnost senátorů, zhodnotil 
spolupráci s fakultními senáty a pozval přítomné na odhalení pamětní desky u příležitosti výročí 
17. listopadu na nově pojmenované náměstí Václava Havla, které se bude konat dne 16. 11. 
 
Bod 2. Zpráva rektora o výsledcích univerzity za uplynulé období (prof. Ing. Kamil Kuča, 
Ph.D., rektor UHK) 
 
Prof. Kuča podal akademické obci informace o výsledcích univerzity; na začátku své prezentace 
upozornil na mírné snížení počtu studentů, velkou část zahraničních studentů tvoří studenti ze 
Slovenska, zmínil samoplátce, pochválil organizování letních škol a do budoucnosti by uvítal 
možnost nostrifikovat si zahraniční studenty. Rektor uvedl, že zaměstnanci jsou méně placeni ze 
zakázky 1000 a více z ostatních zdrojů (zahraniční zaměstnanci zejména z projektů), výsledky 
vědy tak mají rostoucí tendenci. Zhodnotil investiční akce a představil rekonstrukce, které 
univerzitu čekají včetně zdrojů financování. Prof. Kuča upozornil na nárůst podaných a získaných 
projektů, čímž UHK získává finance na infrastrukturu, vykrývání úvazků, kofinancování, atd. Za 
extrémně důležité považuje celoživotní vzdělávání, ranking a získání projektu HR Awards. 
Prezentuje počty smluv, které jsme uzavřeli přes Erasmus, připravuje se metodika na jejich 
zhodnocení, zmiňuje stáže studentů, konference a prezentování UHK. Ve vědě se rozpracovávají 
tři zásadní směry, přičemž nutné je zaměření na publikační činnost; upozorňuje na změnu 
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hodnocení nově podle Web of Scince a připomíná získání dvou velmi důležitých projektů a 
navýšení řešení dalších z řad GA ČR, TA ČR, MV a MZ. Rektor připomněl další oblasti a plány – 
daří se nám generovat nové patenty a užitné vzory, je třeba určit strategický plán od roku 2020, 
plánuje se předložení Karierního řádu, rozšiřují se zaměstnanecké benefity, je nutné 
popularizovat vědu a zaměřit se na posílení evaluačního programu a důležité je vybrat strategické 
partnery.  
 
 V závěru prof. Kuča pozval přítomné na akce pořádané UHK - stavba papírové zdi na Ulrichově 
náměstí a pojmenování náměstí Václava Havla u příležitosti oslav 17. listopadu. 
 
 
Bod 3. Diskuse k předneseným zprávám. 
 
Dr. Miroslav Joukl sdělil, že dnes byla podepsána Kolektivní smlouva. 
 
V diskusi zazněly dotazy na téma: 
 

• možnost navýšení mzdových tarifů 
• hodnocení kvality výuky 
• rekonstrukce hřiště u VŠ kolejí 
• dlouhodobě nízká účast členů akademické obce na veřejném shromáždění i ve volbách do 

akademických senátů. 
 
Bod 4. Různé. 
 
Nebyly předloženy žádné body. 
 
 
 
Doc. Tomášková uzavřela diskusi a poděkovala přítomným za účast na zasedání. 
 
 
 
 
 
 
 
V Hradci Králové dne 13. 11. 2019    doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                 předsedkyně AS UHK 
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